
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokoll från styrelsemöte i Luleå Basketcentrum, 897000-7939 

 

Onsdag 23/4 2025 kl. 11.30 på Luleå Energi Arena 

Närvarande: JP Kostet, Peter Ekman, Urban Persson, Mattias Lindström och Cecilia Hansson. 

 

§1 Öppnande av styrelsemötet 

 Ordförande JP Kostet förklarade mötet öppnat. 

§2 Protokolljusterare 

 Mötet utsåg Peter Ekman till protokolljusterare. 

§3 Ekonomi 

 Kassören ej närvarande på mötet. 

 Fakturerade lagavgifter börjar nu komma in. 

§4 Kansliet 

 Norrbotten Basketball Camp, Älvsbyn 

o Nästan fullbokat, fåtal platser kvar 

o Sista tiden har det kommit in fler anmälningar av tjejer – Bra! 

o En tränare saknas, frågan ute bland aktuella ledare 

 KFUM Skellefteå vill vara med och spela Easy Basket i Norrbotten till nästa säsong. 

Frågan har skickats vidare till NBDF 

 Sommarjobbare 2025 

o LBC får de antal vi behöver 

o Tyvärr funkar det inte samarbeta med Bodens och Gällivare kommun. Funkar 

inte för berörda kommuner. 

 Sommarbasketen 

o Peter Ö. och Cecilia fortsätter att kolla på detta, inte klara 

 BC Luleå Camp 

o Eventuellt byta av lysrör i LEA kan påverka val av sporthall/ar 

 Akademiträningarna 

o Minst 4 av 6 lag fortsätter att träna fram till skolavslutningen 

 USM 2025/2026 

o Blockbokning av sporthallar för helgerna då USM ska spelas (arrangeras) 

 SBBF – Zonläger i Luleå den 4/5 för födda 2010 (U15) 

  



 Sociala medier 

o Cecilia kollar och försöker ta fram motsvarande sammanställning som BC 

Luleå nyligen redovisade över deras följare etc. på sociala medier. Detta blir 

ett så kallat ”nolläge” för LBC och löpande kan vi sedan följa vår utveckling 

på sociala medier. 

§5 Lulebo Open och Cup 

 Mötet informerades om händelse kopplat till fotografering. Uppföljning och aktiviteter 

är genomförda utifrån händelsen och inga ytterligare åtgärder bedöms behöva 

genomföras. 

 Uppföljning/summering (vi genomför det igen på kommande styrelsemöte): 

o Bra att använda oss av Profixio (Lulebo Open) – Underlättar mycket av vår 

administration. Vi har fått bra stöd av systemleverantören och vi har lärt oss 

hur systemet fungerar för cup/er. 

o Se över tiden mellan sista dag för anmälan och ta fram färdiga spelschemat 

o Många lag i Lulebo Cup som drog sig ur sent, efter spelschemat var klart. 

Mötet diskuterade om hårdare sanktioner för dessa lag eftersom det påverkar 

mycket. 

o LBC fikaförsäljning under Lulebo Open omfattats av mycket jobb med alla 

delar och ger inga större intäkter. Peter E. förslår att vi låter någon förening 

sköta detta kommande säsong 

§6 Arbetsgrupper sammanfattning 

 Ekonomi/Marknad (Peter E, Marcus och Mattias L) 

o Arbetsgruppen har genomfört 2 arbetsmöten sedan förra styrelsemötet. 

o Arbetsgruppen redovisade sina tankar/idéer och mycket kopplas ihop till att 

LBC behöver ta fram övergripande mål vart LBC ”ska vara” om 3 och 5 år. 

o Arbetsgruppen föreslog till styrelsen att genomföra processarbete/workshop 

med fokus på LBC övergripande mål för 3 och 5 år framåt, för att tydligt peka 

ut färdriktningen. 

 Med de övergripande målen går det sedan att bryta ner i tidsatta 

aktiviteter med ansvarig/a. 

 Föreningsutveckling (JP, Urban, Stina och Lena) 

o Arbetsgruppen har genomfört ett arbetsmöte sedan förra styrelsemötet. 

o Arbetsgruppen gick igenom de punkter de pratat om på möte. Konkret avser de 

att genomföra/bjuda in till 4 olika möten: 

 Upptaktsträff för ledare årskurs 1–3 i oktober 

 Ordförandemöte 

 Styrelseträffar med våra basketföreningar 

 Lagledarträff/ar – Åldersindelade grupper 

 Utbildning (Mattias K, Peter E och Christer Stjernborg) 

o Inget nytt att rapportera 

 Event (JP, Lena, Cecilia och Urban) 

o Inget nytt att rapportera 

  



§7 Basketfesten den 2 maj 

 66 personer anmälda vid dagens möte 

 Cecilia ordnar med ett ytterligare utskick till de ledare som anmälde lag vid Lulebo 

 Cecilia skickar ut till styrelsen om inkomna nomineringar. Varje styrelsemedlem 

markerar med sina initialer på vem de röstar på 

 JP ordnar ramar, diplom och rosor 

 Mötet noterar att BC Luleå troligtvis har bortamatch mot Borås (match 5) 

§8 Övriga frågor 

 Inga övriga frågor togs upp denna gång. 

§9 Mötets avslutande 

 Ordförande JP Kostet tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 

 

 

 

Vid protokollet Justerare  Ordförande 

 

 

 

Cecilia Hansson Peter Ekman  JP Kostet 

 

 


